Issue 05 MCI (P) 064/06/2021

Maitri Campus

Maitri School / Building 慈明学校 / 慈明聚缘阁





[United by Community, Guided by Care]

【团结社区,关怀引导】

"It takes a village to raise a child. We are deeply appreciative for the invaluable and unwavering support from our parents, partners and the wider community that enables us in our effort to bring out the star in every child."

《 Mr Wu Tian Hwee, Principal 》



"培养一个孩子需要一个"村庄"的努力。 我们衷心感谢家长、合作伙伴和社会各界给予我们的宝贵而坚定的支持,使我们能够努力让每个孩子都发挥潜能,发出耀眼的光彩。"

《胡天辉,校长》

Thanks to the tireless efforts and dedication of the team of teachers and staff, the students have settled in smoothly in the holding site campus since the beginning of 2024.

在全体教职员工的不懈努力和奉献下,学生们自 2024 年初开始顺利 入住新校舍。

The Maitri Experience





Celebrations





A new chapter begun as the students enthusiastically participated in diverse activities such as field trips in the neighbourhood and celebrations of the festive occasions of Chinese New Year and Hari Raya Puasa.

学生们兴致勃勃地参加了丰 富多彩的活动,如社区实地 考察、庆祝春节和开斋节 等,翻开了新的篇章。

Performance





Students also had an opportunity to showcase their musical talents through an Angklung performance at the Metta 24th Charity Carnival 2024, which was well received.

在第二十四届慈光慈善嘉年华2024上,学生们还通过印尼打击乐器(Angklung)表演展示了自己的音乐才华,受到了广泛好评。





	l v 我
	۱v
DAY NAME OF THE PARTY OF THE PA	我
MAN NOW THE	Dis
STORE POWER PROPERTY AND ADDRESS.	Dis
使用数据风险的图像的图像的	捐稿
把数数等的影响	Ple
1930 - The Section 1930 - 1930 - 1930 - 1930 - 1930 - 1930 - 1930 - 1930 - 1930 - 1930 - 1930 - 1930 - 1930 -	只
国 的复数经验的复数	Ot

П	I would like to support the project by donatingunit(s) of Maitri Punna Brick (SGD \$10,000/Brick)		
	我要支持该计划并愿意捐献		
	I would like to support the project by donating units(s) of Maitri Punna Column (SGD \$125,000/Column)		
	我要支持该计划并愿意捐献		
	Display Name 姓名:		
	Display up to 2 name(s) or 1 company to be displayed for adoption of Maitri Punna Brick and/or Maitri Punna Column.		
	捐献慈明福善砖或慈明福善柱,可刻上两位芳名或一公司宝号。1.某某某 某某某合家捐献。2.某某某 某某某联合捐献。3.某某私人公司捐献。		
	Please note that names will be put up for donation of \$10,000 for Maitri Punna Brick and \$125,000 for Maitri Punna Column.		
	只限于慈明福善砖或慈明福善柱才会刻上捐献芳名。		
	Other Amount 其他金额 \$		

Personal Particulars 个人资料	Payment Particulars 付款方式
Name 姓名:	□ Cheque Bank & Cheque No: All cheques and money order should be crossed and made payable to "Metta Welfare Association". Please indicate "Maitri School/Building" on the reverse of the cheque 支票 银行与支票号码: 所有支票和汇票都应划线并支付给"Metta Welfare Association" 请在背面注明"慈明学校/慈明聚缘阁"
Address 地址:	□ Credit Card Visa / Mastercard No: CVV:(Compulsory) Expiry Date: 信用卡 威士/万事达卡号码: CVV:(必须) 有效日期: □ PayNow Kindly attach a screenshot of the confirmation and email it to maitri@metta.org.sg. Please also include your address and NRIC (for tax exemption purpose) in your email. 请将交易成功屏幕截图并同您的地址和身份证(用于退税用途)电邮至maitri@metta.org.sg。
Contact No 联络号码:	
Email 电邮: ** For the issuance of tax exemption receipt	

All information provided will be utilised for the purpose of issuance of receipts and inclusion into our database to keep you updated on our various events and community welfare initiatives.

所有提供的资料将用于开收据以及存档在我们的数据库,以便向您通知 我们筹备的各项筹款活动和社区福利计划。

Opt-out from receiving mailer and SMS. By checking the box, you will no longer be receiving updated news from Metta.

选择不接收邮件和简讯。通过该选项,您将不会收到慈光福利协会的任何新消息。





